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Andrzej Golgbieski

Radnv Radv Miasta Wloclawek

Wloclawek, 27 .07 .2022r

Pan
dr Marek lV'oitkowski

Pre4tdent Mitsta Woclawek

Szanowny Panie Prezydencie

w imieniu mieszkaric6w wloclawka zwrac^m sig z uprzejm4 prosb4 o ustawienie

wigkszej ilo6ci koszy na nieczystosci wzdfuz ulicy Kaliskiej - od ulicy Planty do ptzelazdu

kolejowego.

Kosze na Smieci s4 podstawowym wlposa:Zeniem ulic' Mieszkancy Wloclawka

zg\aszaj4 problem na ulicy Kaliskiej z powodu niewlasciwego rozlokowania koszy lub ich

calkowitego braku. uliczne kosze na smieci powinny byi stalym elementem miejskiej

ruchliwej ulicy.

Ich uzyecznoSd doceniamy dopiero kiedy jest ich brak.
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